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1. Uppföljning av föregående protokoll 
 Siv har haft möte med Katarina Celander-Öhrström som har tagit över ansvaret 

för arbetsmiljöfrågor på LTH efter Bodil Ryderheim. På mötet gick målen för 
hur arbetsmiljön ska vara igenom och arbetsmiljöarbetet på institutionen 
diskuterades. 

   
2. Systematisk arbetsmiljöuppföljning 

 Större krav har ställts på att redovisning av personalplaner sker till facket. För 
närvarande räcker det med en översiktsplan men detta kommer att styras upp 
mer framöver.  
 

3. Miljödiplomering 
 Ett test gjordes med ekologiskt papper i skrivarna. Detta ska utvärderas mer 

innan det införs som standard.  
 Ekologiskt kaffe kommer att inhandlas i fortsättningen.  

 
4. Psykosociala frågor 

 Diskussionerna kring den enkätundersökning som skickades ut till alla LU 
anställda förra året har påbörjats. Siv kommer att sammanställa 
dokumentationen från dessa diskussioner och se till att det hela följs upp.  

 På måndag tas beslut om att inga nya studenter ska tas in på YTH-utbildningen 
i Helsingborg hösten 2013 samt att utbildningen ska sammanfogas med den i 
Lund under 2014. Det är fortfarande oklart hur detta påverkar de anställda i 
Helsingborg. 

 
5. Övriga frågor 

 Nya föreskrifter kring kemiska arbetsmiljörisker har utkommit. Nytt är bland 
annat att en utredning måste utföras och finnas dokumenterad för de 
cancerogena substanser som används.  
 

6. Nästa möte 
 Nästa möte äger rum tisdagen den 19:e mars kl. 13.00 på livsmedelsteknologi 

vån +1 hus V. 
 


